
																																																																																																																																								

																																																																																																																		 	
 
Ordinær generalforsamling onsdag den 20. marts 2019. 
 
Referat 
 

1. Velkommen ved formand Poul Rasmussen, 
valg af dirigent: Jørgen Hansen, 
valg af referent Leslie Schmidt,  
stemmetællere udpeges ved behov. 
 

2. Jørgen Hansen: Indkaldelsen er udsendt rettidigt.  
Formandens beretning: (indsat nederst i referatet). Beretning godkendt. 
Kort drøftelse af ventelisten og antallet på denne.  
 

3. Regnskab for 2018 fremlagt og godkendt. 
Spørgsmål vedrørende sponsorater. Bestyrelsen har valgt at undlade at søge sponsorater i 
2019 og skaber i stedet en ekstraindtægt via udlejning. 
 

4. Budget for 2019 fremlagt. Godkendt. 
Spørgsmål til parkeringsforhold og evt. udgifter i den forbindelse, hvor vinterbaderne 
tidligere har været indkaldt til møde. 
 

5. Kontingenter foreslås bibeholdes på kr. 3.300 - bådplads, kr. 10.000 – jollehus. Beløbene 
er inkl. moms. Godkendt. 
 

6. Behandling af indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelsen: 
 
Bestyrelsen foreslår ændring af § 3 Medlemskab således at begrebet passive medlemmer 
fjernes fra vedtægterne. 
Generalforsamlingen tilslutter sig forslaget, som går videre til den ekstraordinære 
generalforsamling.  
 

7. Valg af kasser. Leslie Ann Schmidt modtager genvalg. 
 

8. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer.  
Lasse Nielsen slutter i bestyrelsen. Forslag til valg: Steen Nielsen. Valgt. 
Knud Peder er på valg, modtager genvalg. Valgt. 
 

9. Valg af suppleant: Søren Kærgaard. Valgt.  
 

10. Valg af revisorer. Lasse Nielsen og Lars Svendsen valgt 
Valg af revisorsuppleant: Bent Lange. Valgt. 
 

11. Eventuelt.  
Poul gennemgik vores forsikringssituation, hvor vi via Kerteminde Kommune har dækning 
for bygninger og broer. 
 
Søren Clausen foreslog anskaffelse af vindmåler og måler af vandtemperatur. 
 
Drøftelse af problemer med engangs-grill på broerne og brandfare. Kan evt. løses med et 
forbudsskilt, som man kan henvise til. 



																																																																																																																																								

																																																																																																																		 	
 
Skiltning omkring ansvar, hvor færdsel er på eget ansvar. 
 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
    Kerteminde Jollehavn 21/3/2019                                                             

 
Formandens beretning: 
Vi kan se tilbage på et år som er forløbet stille og roligt-jeg mener personligt måske lidt for stille og 
roligt. Jeg kunne godt tænke mig noget mere aktivitet i huset, men det har vi jo drøftet mange 
gange før. Huset er nu ved at være færdig indrettet, der mangler kun lidt småting. Derudover skal 
vi jo have løst problemet omkring lugtgenerne i huset. Udlejning af huset går fint ,og det har 
Jørgen styr på. 
 
En af de helt store ting i det forløbne år var debatten omkring slusen. Nu fik vi den jo ikke i denne 
omgang, men det havde helt klart givet en del udfordringer både økonomisk, men også 
spørgsmålet omkring placering af volde i forhold til huset og havnen, men der var jo ingen grund til 
at dykke dybere ned i det, før det var afklaret om vi i det hele taget fik en sluse. 
 
Alt er udlejet, både huse og pladser, det passer Finn Offersen på bedste måde, nu hvor Lasse har 
valgt at stoppe. Vi har stadig lange ventelister, både til huse og bådpladser. Vi skal måske drøfte 
om det er den rigtige måde vi gør det på. Hvor længe kan man kunne  stå øverst på listen, og hvor 
mange gange kan man sige nej tak til en plads? Folk kan godt blive skræmt af den lange venteliste 
og opgive for forhånd. 
 
Søm og skrue udvalget, som jo står for den daglige vedligeholdelse, har planlagt forskellige 
aktiviteter i den kommende sæson, og vil - hvis de skønner at der er behov - indkalde til 
arbejdsdag. Søm og skrue udvalget vil orienterer herom. Så må vi jo se om vi når at få malet 
molehovedet i år? 
 
Der er planlagt el til lavbroen, således at dem som ligger der ,har samme faciliteter som dem i den 
”gamle” havn. 
Regnskabet ser som sædvanligt fint ud, og Leslie og Bianca skal have tak for det store arbejde de 
har lagt i det. Regnskabet vil senere blive fremlagt. 
 
Det var alt for denne gang 
 
Poul Rasmussen 
Formand 
 


